
REFERAT FRA GENERALFORSAMLINGEN I GLOSTRUP LINEDANCE 

Glostrup, den 12.marts 2023 

 

DAGSORDEN: 

1. Valg af dirigent.  

2. Valg af sekretær  

3. Valg af stemmetællere.  

4. Formandens beretning.  

5. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 2022 (vedlagt indkaldelse).  

6. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr.  

7. Indkomne forslag:  

8. Valg af Kasserer for 2 år (Lars )(modtager genvalg. )  

9. Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år (Zuzana )(modtager genvalg)  

9a. Valg af 1 Bestyrelsesmedlem for 2 år (i stedet for Jytte )(Alice Kjær )  

10. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år - bestyrelses forslag:  

 (i stedet for Alice Kjær)(Anny Frohwerk)  

 (Heidi Frohwerk)(modtager genvalg)  

11. Valg af revisor (Annette Agerskov modtager genvalg)  

12. Valg af revisorsuppleant (Jonna Petersen modtager genvalg).  

13. Eventuelt. 

 

  



 

REFERAT: 

1. Valg af dirigent.  

Britt Hoeing blev valgt som dirigent.  

 

2. Valg af sekretær: 

 Zuzana Knudsen blev valgt som sekretær. 

 Der var 39 stemmeberettigede medlemmer til stede til mødet.  

 

3. Valg af stemmetællere: 

 Det blev ikke nødvendigt at vælge stemmetællere.  

 

4. Formandens beretning: 

 Der er startet 2 nye begynderhold i denne sæson. Marie stopper som instruktør til 

 sommer, så der bliver lavet om på begynderhold til næste sæson.  

 Der er problemer hver anden mandag (aften) på Glostrup bibliotek – der er vi nødt til 

 at flytte borde og stoler inden dans, p.g.a.  af et andet arrangement slutter lige inden 

 det er vores tid – dette bliver flyttet til en tidligere tid næste sæson.  

 Der er lige nu 93 medlemmer, hvoraf 4er S hold, og 3 passive medlemmer.  

 Der bliver afholdt 5 søndagsdanse i sæson 2022-2023, der er flere end de sidste 2-3 

 sæsoner.  

 Tak til Jytte Eriksen, som stoppede i bestyrelsen tidligere i sæsonen.  

 Tak til resten af bestyrelsen, til alle instruktører, og ikke mindst til alle dansere.  

 

5. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab 2022 (vedlagt indkaldelse): 

 

 Regnskabet blev sendt ud sammen med invitationen til generalforsamling. 

 Der blev stillet spørgsmål om formularen til regnskabet kan opdateres sådan at den 

 også indeholder info fra året før (til sammenligning) – det kan det muligvis, hvis der er 

 nogen af medlemmerne der kan hjælpe med at ændre regnskabs-skabelonen (man 

 må gerne kontakte formanden eller kassereren  vedr. dette). Indtil videre 



 indeholder regnskabet info fra det gældende regnskabsåret, og man må kigge på de 

 tidligere regnskaber hvor man vil sammenligne med de tidligere år.  

 Der blev også stillet spørgsmål om forskellen mellem Kontingent og Danseudgifter, 

 dette blev forklaret på mødet.  

 

6. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr: 

 Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 150 kr. per år og 100 kr. indmeldelsesgebyr 

 (engangsgebyr, hvis man vil have en T-shirt). Dette blev vedtaget.  

 

7. Indkomne forslag:  

 

 Der var ingen indkomne forslag. 

 

8. Valg af Kasserer for 2 år (Lars )(modtager genvalg. )  

 Rettelsen:Det var formand der skulle være på valg og ikke kassereren  , ifølge 

 vedtægterne (Paragraf 6, stk. 3) Dorrit blev valgt igen som formand.  

 

9. Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år (Zuzana )(modtager genvalg)  

 

 Zuzana blev valgt som bestyrelsesmedlem.  

 

9a. Valg af 1 Bestyrelsesmedlem for 2 år (i stedet for Jytte )(Alice Kjær )  

 Alice blev valgt som bestyrelsesmedlem.  

 

10. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år - bestyrelses forslag:  

 (i stedet for Alice Kjær)(Anny Frohwerk)  

Anny blev valgt 

 (Heidi Frohwerk)(modtager genvalg)  

Heidi blev valgt  

 

11. Valg af revisor (Annette Agerskov modtager genvalg)  



 Annette blev valgt.  

12. Valg af revisorsuppleant (Jonna Petersen modtager genvalg).  

Jonna blev valgt  

 

13. Eventuelt. 

MAD TIL VINTERFESTEN:  

 Medlemmer blev opfordret til at sende forslag til andre forplejningsmuligheder (varm 

 mad i stedet for plattere) til vinterfest 2024. Bestyrelsen vil også selv undersøge andre 

 muligheder.  

 

REFERATER FRA GENERALFORSAMLIGEN:  

 Referater fra generalforsamlinger skal være tilgængelige på hjemmesiden. Lige nu 

 mangler der referat fra 2021 + 2022.  

 

BETALING AF DANSEGEBYRER:  

 Sidste år blev der diskuteret om dansegebyrer kan betales på en anden måde en 

 kontant. Bestyrelsen har undersøgt MobilPay løsning (via en 5 cifret MobilPay 

 nummer tilknyttet til foreningskontoen) – dette koster dog både årlig gebyr for selve 

 servicen, samt procent-gebyr der bliver trukket af banken for hver betaling. Udover 

 det kommer der mere administration for kassereren, da detaljer vedr. de enkelte 

 betalinger ikke kan ses på Netbank, men kræver en særskilt login. Derfor har 

 bestyrelsen besluttet at beholde kontakt-betaling af dansegebyrer – det er dog muligt 

 at lave en aftale med instruktøren og betale for flere timer ad gangen.  

 

HJÆLP TIL HJEMMESIDEN: 

 Dorrit har meldt ud at det er svært at holde foreningens hjemmeside opdateret, og at 

 bestyrelsen egentlig mangler en webmaster (Kim har ikke længere tid). Bestyrelsen 

 søger hjælp – evt. studerende der kan hjælpe med at etablere en ny og mere enkelt 

 hjemmeside som er nemmere at holde opdateret. Heidi og Lea (Derlov) har 

 kontakter til studerende der muligvis kan hjælpe med dette – de vil vende tilbage til 

 Dorrit.  

 

 


